
 
 
 
Concept Notulen Algemene Ledenvergadering  SPR 19 april 2023  
 
Aanwezig: I. Koornstra (voorzitter), H. Blom (penningmeester) A. Bouwmeester (secretaris), J. 
Kamphorst, H. Nieboer (accountmanager SPR/SC), L. Otten, E, Weima, H. Wagter, J. Bezema  
Afgemeld: T. Marra (lid bestuur). 
Notulen: S. Velthuizen-Geway 
 
 
1. Opening en vaststellen agenda  
Irma Koornstra opent de vergadering en heet iedereen welkom. De agenda wordt vastgesteld.  
 
2. Concept Notulen ALV d.d. 23 november 2022   
N.a.v. 

- pagina 1: de naam Zieriksma is onjuist, dit dient Sierksma te zijn.  
Het verslag van de vergadering van 23 november 2023 wordt vastgesteld.  
 
3. Mededelingen (bestuur, secties, Sportcentrum)  

● Tennis (update Jan Kamphorst): het ledenaantal is stabiel gebleven op ca.75 leden. 
● Vissen HCU (update Jur Bezema): het ledenaantal daalt. Er is nauwelijks aanwas, inherent 

aan de structuur waardoor (jeugd)leden niet of nauwelijks mogelijk is. De jeugd heeft wel 
belangstelling maar niet voor het wedstrijdvissen. Bij een onlangs gehouden wedstrijd deden 
8 personen mee. Hoe bereik je de mensen? Irma Koornstra geeft aan dat dit via meerdere 
kanalen mogelijk is: o.a. Hanze nieuwsbrief, via de leden van de SPR en via de weekly 
update van de RUG.  

● Schaatsen: het ledenaantal is iets afgenomen. De activiteit met bekende schaatsers heeft 
leden aangetrokken. Balans biedt elk jaar een cursus aan, maar deze past qua niveau 
(beginnende schaatsers) niet helemaal bij de club. Inmiddels is de zomertraining gestart.   

● Pensionado's: een constante groep van ca. 80 personen. Liane Otten informeert naar de 
gebruikte infokanalen. Hoe wordt gecommuniceerd met collega’s van de Hanze die met 
pensioen gaan dat ze door mogen sporten? Hans Nieboer geeft aan dat er onlangs een 
sportdag is geweest voor de pensionado's van de Hanze waar de deelnemers zijn 
geïnformeerd. Op het moment dat je bij de Hanze met pensioen gaat, kun je geen gebruik 
meer maken van bijvoorbeeld hanzemailadres. Bij de RUG behoud je wel je P-nummer. Het 
is wenselijk om te communiceren dat de mogelijkheid er is.  

● Sportcentrum: Irma Koornstra geeft aan dat het rooster van de SPR wel zichtbaar is maar het 
rooster van de ACLO, waar je als SPR lid ook gebruik van kan maken, niet meer. Alleen de 
sporten/cursussen die worden aangeboden zijn vermeld. Hans gaat hierover contact 
opnemen met de ACLO.   

● Nieuwbouw: (schriftelijke update door Niels van de Bovenkamp).  
Er loopt een Europese aanbesteding onder voorbehoud van financiering. Eind mei valt de 
beslissing over het totaalplaatje met betrekking tot het Plan van Eisen, locatiekeuze en het 
financiële eindplaatje.  
Jan Kamphorst vraagt of er nog een wensenronde langs de verenigingen volgt? Irma 
Koornstra licht toe dat SPR niets is gevraagd en ook geen Plan van Eisen heeft gezien. Dat is 



jammer maar SPR betaalt ook niet mee aan de nieuwbouw. De ACLO, RUG en de Hanze 
brengen het geld in. Wel heeft de SPR aangegeven graag op de hoogte gebracht te willen 
worden hoe het gebouw er uit gaat zien en hoe wordt omgegaan met kleinere ruimten waar 
SPR vaak gebruik van maakt.  
Jur Bezema merkt op dat SPR indirect betaalt. €13.000,-- wordt vast aan het sportcentrum  
en € 57.000,--  aan de ACLO betaald voor deelname aan activiteiten (passepartout).  Het is 
dan wel versleuteld naar het  sportcentrum en de ACLO, maar oorspronkelijk zijn de 
gebruikers van het sportcentrum de ACLO en de SPR. Dat is destijds in een besluit 
verankerd, dus is enig recht van spreken van toepassing. 
Irma Koornstra geeft aan dat deze bedragen SPR in het niet vallen bij de benodigde 
bedragen voor nieuwbouw (miljoenen). 

 
4. Financiën:   

a. Financieel verslag 2022  
Penningmeester Herman Blom: toelichting punt A. 
Financieel staan we er goed voor. Stijgende lijn qua ledenaantallen.  
Voortdurend wordt gepoogd de financiële hygiëne te verbeteren. Kostenplaatsnummers staan 
vermeld en worden verwerkt in de rekeningen die we ontvangen. Soms nog steeds moeilijk in 
te zien hoe bedragen tot stand komen; verrekeningen zijn niet direct herkenbaar maar wel 
herleidbaar. 
Irma Koornstra licht toe dat er meer inzicht is hoe een bedrag tot stand is gekomen waarbij 
opgemerkt moet worden dat we te maken hebben met een kalenderjaar als het gaat om 
financiën en een sportjaar als het gaat om andere zaken waardoor een overzicht lastig is.  

 
Financieel wordt zwaar weer voorspeld. Van het sportcentrum is een aanzegging ontvangen 
dat er jarenlang geen kostenstijging is geweest. Er zijn meer leden (nu 1573), wat leidt tot 
meer kosten maar we weten nog niet precies hoeveel die kosten zullen zijn.  

 
Jan Kamphorst vraagt of het bestuur wel geanticipeerd heeft op de hogere kosten door een 
hogere bijdrage te gaan vragen? Herman Blom geeft aan dat gezien de overschotten eerst 
wordt afgewacht. Irma Koornstra geeft aan dat in de vergadering van november 2022 de 
begroting is vastgesteld. Deze liet een overschot zien en op verzoek van de leden is een 
reservering gedaan voor het toekomstige jubileum. Toen het sportaanbod bekend was, waren 
de gegevens gebaseerd op oude cijfers. Onder meer zijn de salarissen van het 
sporttechnisch personeel gestegen. Binnenkort volgt een uitnodiging om daarover te praten. 
De verwachting is dat het zal leiden tot contributieverhoging.  

 
Estelle Meima vraagt wat de plannen zijn met het (gedateerde) De Brug in het 
Academiegebouw?  
Irma Koornstra geeft aan dat er gesprekken zijn geweest met gebouwbeheer en licht toe dat 
de twee personeelsverenigingen van het Bureau en het Facilitair Bedrijf zijn samengegaan in 
University Services. Daar moeten nog afspraken over worden gemaakt. Toegezegd is dat 
ieder SPR lid gebruik mag maken van de ruimte en dat apparatuur regelmatig gecontroleerd 
wordt. Deze toezegging is  nog niet afgestemd en uitgevoerd. Als SPR lid kun je naar de Brug 
om te fitnessen. Als alles geregeld is, zal dit gecommuniceerd worden.  

 
Het financieel verslag wordt goedgekeurd. Vaststelling door de kascommissie volgt.  

b. Verslag Kascommissie 
Er is geen verslag van de kascommissie. Het is de penningmeester in samenspraak met de 
leden van de kascommissie en met het FSSC niet gelukt om tot een afspraak te komen 
waarbij iedereen aanwezig kon zijn. De kascommissie heeft derhalve geen controle kunnen 



uitoefenen. Dit betekent dat pas in het najaar het verslag kan worden vastgesteld en 
decharge kan worden verleend.  

c. Vacature Kascommissie 
De vacature staat nog steeds open. Kandidaten kunnen zich melden bij spr@rug.nl  

 
Irma Koornstra  bedankt de penningmeester Herman Blom voor het vele werk.  
 
5. Sportaanbod 2023-2024 
Dit is het tweede jaar dat het sportaanbod wordt vastgesteld in de ALV. Voorheen werd dit niet door 
de leden in een ALV vastgesteld. Aangezien het sportcentrum meer tijd nodig had om het 
sportaanbod rond te maken, is dit later dan in voorgaande jaren. 
Voorgesteld wordt om voor 23/24 hetzelfde aanbod als dit jaar aan te bieden.  

- Klimmen was opgenomen, maar het is niet gelukt om te realiseren voor SPR leden. Kijken of 
dat nu wel gaat lukken.  

- Spinning werd vorig jaar op specifiek verzoek aangeboden maar is inmiddels gestopt 
vanwege gebrek aan deelname. 

- Opfriscursus zwemmen, dat in samenwerking met  Balans is aangeboden, was succesvol.  
Suggesties:  
Golf (door Estelle Meima) 
Hans Nieboer licht toe dat de ACLO golf aanbiedt, maar men moet  ACLO lid zijn en lid zijn van de 
golfclub van de ACLO (spelen overdag in Roden). De hoogte van de golf bijdrage is niet bekend.  
Jur Bezema geeft aan dat vroeger een cursus golf werd gegeven waarbij de afsluiting bij Pitch en Putt 
werd gedaan. Hans Nieboer wordt gevraagd om uit te zoeken wat de mogelijkheden zijn om een 
basiscursus aan te bieden.  
 
Liane Otten (lid en coördinator HanzeFit) vraagt of de leden gevraagd is waar men behoefte aan heeft 
door middel van een simpele vragenlijst. Irma Koornstra licht toe dat bij elke ALV gevraagd wordt om 
ideeën in te brengen. Hans Nieboer geeft aan dat er vaak eerst via Balans iets wordt aangeboden en 
als daar een groep van overblijft, dat het bestuur gaat kijken of het mogelijk is dit binnen SPR 
sportaanbod op te nemen. Op deze manier zijn karate, kickboksen, yoga opgenomen in het aanbod. 
Momenteel wordt via Balans een cursus padel aangeboden waar het personeel van de Hanze niet 
aan mee kan doen. Algemeen: een medewerker van de Hanze (Hanzefit) kan niet meedoen aan 
Balans Cursussen en een RUG medewerker kan niet meedoen met acticitetien van Hanzefit. Balans 
en Hanzefit bepalen zelf welke cursussen ze aan gaan bieden. De gesprekken over samenwerking 
zijn gaande.  
Financieel is het  interessant om te starten met een cursus via Balans, aangezien deze op een andere 
wijze wordt gefinancierd waarbij het risico bij Balans ligt. SPR kan daardoor meeliften met een 
activiteit die je later aan kunt bieden aan leden. Er zijn immers geen aanloopkosten. SPR kan alleen 
onder de ruim 1500 SPR leden een inventarisatie doen, terwijl Balans dit onder 6000 RUG 
medewerkers kan houden. Liane Otten geeft aan dat de organisatie en voorwaarden van de sport 
aanbiedende instanties voor Hanzeleden verwarrend is: SPR, ACLO, Hanzefit  en 
Sportgezondheidscentrum. 
 
Liane Otten loopt tegen het probleem aan dat als ze iets wil organiseren ze docenten nodig heeft om 
les te geven. Het grootste deel van het sportaanbod SPR wordt door docenten gegeven in dienst van 
het sportcentrum. Hans Nieboer vult aan dat twee externen een cursus van Balans hebben gegeven.  
Ervaring leert dat op het moment een groep een groep gaat worden, dit inclusief de docent is. Bij inzet 
van  een andere docent, valt de groep uit elkaar. Zijn advies is om eerst na te vragen of een docent 
beschikbaar is. 
 
Vraag: zijn we gebonden aan het Sportcentrum als locatie? Anne Bouwmeester geeft aan dat het een  



probleem is om ruimtes te vinden. We zijn als SPR niet gebonden aan het Sportcentrum als locatie 
maar ook de rest van de stad zit volgeboekt.  
Hans Nieboer geeft aan dat er eindelijk gesprekken gaande zijn tussen RUG, Hanze en de 
Gemeente. 
 
Het voorstel sportaanbod 2023-2024 wordt aangenomen. De gedane suggesties zullen worden 
opgepakt en uitgezocht welke mogelijkheden er zijn (actie Hans Nieboer)  
 
Hans Nieboer licht toe dat de bedragen, zoals staan vermeld bij het sprotaanbod, de bedragen zijn 
zoals ze tot 01-09 2023 gelden. Binnenkort volgt informate over de bdragen voor het sportjaar 2023-
2024. NB: alleen dat wat wordt uitgevoerd, wordt doorberekend.  
 
Irma Koornstra: er ligt een voorstel om met de tennisvereniging een overeenkomst te sluiten zodat 
helderheid komt over de huurbijdrage.  
Als voorbeeld wordt KRAS genoemd, die samen met TJAS van de ACLO  gebruikmaken van de 
ijsbaan. Er een addendum opgesteld, gekoppeld aan de overeenkomst SPR - ACLO m.b.t. de 
KRAS/Tjas voor betreft de huur ijsbaan e.d. Hiermee staan uitgangspunten helder op papier.  
 
6. Verkiezing leden bestuur:  
Op de vacature heeft niemand zich gemeld. Meelopen met het bestuur voordat men zich verkiesbaar 
stelt, is mogelijk.  
 
7. Toekomstvisie SPR  
Het apart overleg met de leden heeft niet veel opgeleverd. Leden oefenen vaak ongebonden sporten 
uit, zijn geen lid van een (sub)vereniging, hebben geen verenigingsgevoel en zien dit als goedkope 
manier om te kunnen sporten. In het algemeen geldt dat verenigingen moeite hebben om 
commissieleden aan te trekken. Hoe leden actief betrekken? Jur Bezema geeft mee dat 
gepensioneerden vaak een verbindende factor zijn.  
  
Zaken die genoemd zijn:  

- Moet de vereniging blijven bestaan? 
- In beide instellingen wordt veel gedaan aan duurzame inzetbaarheid, moet je het daar meer 

aan gaan koppelen? 
- Uitbesteden.  

 
Liane Otten vraagt waarom de keuze is gemaakt voor een vereniging en niet voor een bedrijfsmodel? 
Anne Bouwmeester licht toe dat het aanbieden van sport geen core business van de RUG is, en de 
vraag is of dat zo maar mag worden aangeboden aan werknemers. De ACLO is een stichting en SPR 
een vereniging. De UVA en VU bieden sport gratis aan het personeel aan. Anne stelt voor om bij 
ABJZ na te vragen of het mogelijk is om een dergelijke constructie aan te bieden.  
 
8. Rondvraag  

- Estelle Meima kaart aan dat precies bij de tennisbanen wordt gerookt. Wat zou je als SPR 
kunnen doen zodat niemand daar rookt? Irma Koornstra licht toe dat op het voorplein wordt 
gehandhaafd, maar dat op de openbare weg (fietspad) wel mag worden gerookt. 

- Jan Kamphorst vraagt of docenten worden geworven door het bestuur van SPR. Irma 
Koornstra geeft aan dat dit door het Sportcentrum wordt gedaan.  

- Jur Bezema geeft aan nog geen antwoord te hebben gehad op zijn ingediende verzoek. Irma 
Koornstra geeft aan hem voor de zomervakantie te antwoorden.  

 
9. Volgende ALV najaar 2023 en Sluiting om 19.08 uur. 



 


